
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Gitte Willumsen (KF) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 111: 

”Kan ministeren bekræfte, at det som følge af lovforslaget vil være mindre attraktivt og 

rentabelt at opføre lejeboliger i Middelfart frem for København, eftersom ejendoms-

værdien er højere i København?” 

Svar: 

Der henvises til besvarelsen af L 210 BOU spørgsmål nr. 69. Af besvarelsen fremgår, at 

det vurderes at lovforslaget ikke vil have nævneværdig betydning for opførelsen af pri-

vate udlejningsboliger i fremtiden. Den vurdering gælder i Middelfart såvel som i Kø-

benhavn. Det kan derfor ikke bekræftes, at lovforslaget vil gøre det mindre attraktivt 

og rentabelt at opføre lejeboliger i Middelfart frem for København. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 

 

Bilag:  

Bilag 1 – BOU L 210 – Svar på spm. 69. 

Sagsnr. 

2022 - 3481 

 

Doknr. 

552783 

 

Dato 

19-09-2022 

Offentligt
L 210 - endeligt svar på spørgsmål 111
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